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HIROF U MI KURINO (1)

Senior Advisor for Creative Direction of United Arrows in Tokyo 

E: “Original and creative things” are being sought at exhibitions and runway 

shows. I think that these qualities are being valued more than trendiness, 

bestsellers, and hit products. Also, as opposed to the next big trend, the 

most important social stream is gender fusing. I think that the “fusion of 

male/female gender differences” is having a major effect on things like 

clothing designs and concepts.     

D: Nach Originellem und Kreativem suchen wir auf Fachmessen und 

Fashionshows. Diese Qualitäten zählen meiner Meinung nach mehr als 

Trends, Bestseller und Hit-Produkte. Zudem ist nicht der nächste große 

Trend entscheidend, sondern Gender Fusing als wichtigste soziale Strö-

mung. Ich glaube, dass das Verschwinden von männlichen und weiblichen 

Geschlechtsunterschieden einen tiefgreifenden Einfluss auf Design und 

Konzepte der Mode hat.

NA ST YA SA RTA N (2)

CEO & Founder of Trends Brands in Russia

E: We are looking for bright young brands that reflect contemporary 

trends and correspond to high fashion trends, but at a very good 

price. The plum for us is, of course, new names for Russia. There-

fore, we love to experiment and go for new exhibitions worldwide. I 

think “normcore” is a cool new trend. An art of standing out without 

standing out. New beauty is in simplicity, in a calm attitude towards 

oneself and in self-irony. Though of course the girls in Russia still love 

to dress up, so this global trend is unlikely to take over our country.

D: Wir sind auf der Suche nach intelligenten jungen Marken, die 

moderne Trends so umsetzen, dass sie auch zur High-Fashion 

passen – bei einem guten Preis. Wir wünschen uns vor allem neue 

Namen für Russland. Deshalb experimentieren wir gern und besuchen 

neue Messen auf der ganzen Welt. „Normcore“ ist ein neuer cooler 

Trend. Die Kunst aufzufallen, ohne aufzufallen. Die neue Schönheit 

liegt in der Einfachheit, in einer ausgeglichenen Einstellung zu sich 

selbst und in der Selbstironie. Aber die jungen Russinnen brezeln 

sich weiterhin gern auf – dieser globale Trend wird unser Land wohl 

eher nicht erobern.

NAT H A LIE L ACH AT (4)

Buyer & Manager of Garde-robe Nationale in Antwerp, Belgium 

E: Garde-robe Nationale always has a good mix of young designers with 

old established brands. Every season I’m looking for new vibes, trends and 

stories to translate these to my clients. Especially the young labels... and 

those that tell a great story through their clothes. The next big trend? Bold 

silhouettes like voluminous tea-length skirts and statement bomber jackets. 

Experimental fabrics like lightweight, perforation structures, transparency, 

and fake furs. New technology mixed with old craftsmanship. Soft colors like 

pink, white, and violet and shiny metallic like silver and gold, also in leathers. 

D: Garde-robe Nationale hatte schon immer ein Gespür für die richtige 

Mischung aus jungen Designern und bereits etablierten Marken. Jede Saison 

halte ich Ausschau nach neuen Tendenzen, Trends und Geschichten, um 

diese an meine Kunden weiterzugeben. Vor allem suche ich nach jungen 

Labels ... und solchen, die mit ihrer Mode eine tolle Botschaft vermitteln. 

Der nächste große Trend? Starke Silhouetten wie voluminöse wadenlange 

Kleider und Statement-Bomberjacken. Experimentelle Stoffe: leichtgewichtig, 

transparent, mit perforierten Strukturen und Fake Furs. Neue Technologien 

gepaart mit Handwerkskunst. Softe Farbtöne wie Rosa, Weiß und Violett, 

glänzende Metallics in Silber und Gold, auch für Leder.

W E A R A SK E D IN T E R NAT IONA L FA SHION ,  DE NIM ,  A N D 

F OO T W E A R BU y E R S T WO K E y qU E ST IONS A BOU T T H E 

COMING SE A S ON:  W H AT A R E yOU L OOK ING F OR AT 

T R A DE A N D DE SIGN E R C AT WA L K SHOW S A N D W H AT IS 

T H E N E X T BIG T R E N D?

MIE SA Z E N (6)

Buyer at Seven Rooms in Antwerp, Belgium 

E: It is not easy to find and anticipate fashion trends between the hundreds 

of collections from all over the world. It requires hard work and diligence to 

follow and it’s important to have an eye for new and exciting talents and 

fashion trends. What’s trendy now are sporty looks mixed with feminine and 

sex appeal, to fit in with modern city society. Due to the fact that budgets 

are not growing, neo-basic items are needed for women to be fashionable 

and comfortable at the same time. This calls for clothes that are basic but 

“new” and easy to mix with other items.

D: Es ist nicht immer einfach, echte Modetrends unter hunderten Kollektionen 

aus aller Welt auszumachen. Es ist harte Arbeit, die sehr sorgfältig erledigt 

werden muss, außerdem sollte man ein Auge für neue, aufregende Talente 

und Modetrends haben. Voll im Trend liegen sportive Looks mit einem 

femininen und sexy Touch, damit sie in die heutige urbane Gesellschaft 

passen. Weil die Budgets nicht steigen, müssen die neuen Basic-Teile für 

Frauen heutzutage gleichzeitig modisch und bequem sein. Das verlangt 

nach Mode, die basic und neu zugleich ist und sich leicht mit anderen Styles 

kombinieren lässt.

GIORGIO MOLT E NI (3)

Owner of Tessabit in Como, Italy

 

E: We always keep our eyes open to find the most creative and colorful 

designs. The dark-dandy style trend continues for women. Double-breasted 

madras coats, dark burnt colors, indigo and burgundy, and off-white velvet 

pants are all on trend. 

D: Wir halten stets die Augen offen, um die ungwöhnlichsten und buntes-

ten Designs zu finden. Bei den Damen geht der Dark-Dandy-Style weiter. 

Noch immer im Trend sind zweireihige Madras-Mäntel, dunkle, gebrannte 

Farbtöne, Indigo und Bordeaux sowie Samthosen in Off-White.

F L AVIA M AGNOLI (5)

Founder & Owner of Base Blu in Varese, Italy

E: When we visit a trade show, we seek out a selection of creative and in-

novative styles, and we never forget details. We are looking for something 

unique, really emotional. The next season’s trend could be about capes 

made of sophisticated fabrics and in delicate colors.    

D: Wenn wir eine Messe besuchen, suchen wir uns die kreativsten und 

innovativsten Styles heraus, wobei wir niemals die Details vergessen. Wir 

sind auf der Suche nach etwas Einzigartigem, sehr Gefühlsbetontem. Der 

Trend der nächsten Saison könnten Capes sein, aus raffinierten Stoffen 

und in zarten Farben.

(1) (2) (3) (4) (5) (6)
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Interior design: Norr 11, We Make Stuff & Biesewig 

Brands: Aleks Kurkowski, Aurelia Paumelle, Barre Noire, Brachmann, Beliya, Clara Kaesdorf, Coblens 

Sonnenbrillen, EP_Anoui, Esther Perbandt, Ewa Herzog, Folkdays, Forflavour, Format, Goshico, Gunst & Gabe, 

Juliece En Reve, JuliJuli, Killerdarling, LVC by Lauren Victoria Craig, Nahili, Nylon Berlin, On Trust, Patkas,  

Pau Esteve, Projekt Craft Berlin, RAU Berlin, Tatjana Prijmak, Trippen, Twisted Talents

LNFA SHOP
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